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Stichting Dorpsraad Callantsoog & Groote Keeten 
Website: www.dorpsraadcallantsoog.nl  

Email: DorpsraadCGK@gmail.com 
Facebook: Dorpsraad Callantsoog & Groote Keeten 

 
 

 

Onderwerp: Notulen van de Dorpsraadvergadering Stichting Dorpsraad Callantsoog en  
Groote Keeten  

  

Datum: Donderdag 16 februari 2023  
 
Locatie: Dorpshuis Kolfweid Callantsoog  
 

Aanwezig: Kees Baars Jr., Betty Bracht, Karin Brouwer, Odette Dinkla, Cees Hoep,                     

Gerda ten Boekel  

Afwezig: Marcel Meijer m.k., Ben van der Meer m.k., Anneke Mooy m.k. 

Publiek:  Mevr. Burger, raadslid CDA, Mevr. Mulder-Key, fractievoorzitter seniorenpartij, 

Mevr. Cooper-Limmen, raadslid Seniorenpartij, Mevr. Epskamp, fractielid Jess 

Lokaal, Dhr. Strampel, voorzitter Museumboerderij Tante Jaantje / Stichting 

Beheer Callinger Erfgoed (SCE), Dhr. A. de Vries, beheerder bunkermuseum 

M219, Mevr. Zonneveld, gebiedscoördinator gemeente Schagen 

 

1. Welkom en mededelingen 

Dhr. Hoep opent de vergadering en heet alle aanwezigen welkom.  

 

Helaas heeft Dhr. Kees Baars Jr. besloten zijn functie als dorpsraadlid neer te leggen. Vanuit 

het bestuur van de ondernemersvereniging is helaas geen vervanger voorzien.  

 

We zijn daarom op zoek naar nieuwe vertegenwoordigers voor onze dorpsraad, wil je je 

inzetten voor Callantsoog en Groote Keeten en je welkom voelen in een gezellig team dan 

zijn wiij op zoek naar jou! Kom eens kijken op onze vergaderingen of vraag een gesprek aan 

met iemand van de dorpsraad. 

 

2. Vaststellen van de agenda 
Aan de agenda wordt agendapunt 8a, Kiefteglop en agendapunt 8b, stand van zaken 

      beweegroutes, toegevoegd. 

 

3. Gelegenheid tot inspreken 
Dhr. A. de Vries, beheerder bunkermuseum M219, over de 

oude grenspaal Callantsoog/Den Helder. 
De gemeente Schagen en de gemeente Den Helder zijn in 
onderhandeling over de grenspaal (de gemeente Schagen 
heeft al toegezegd de kosten te dragen). De grenspaal moet 

eerst hersteld worden en is te bewonderen in het 
bunkermuseum M219 nabij Julianadorp (open vanaf begin mei 
t/m eind september). E.e.a. is ook terug te kijken op TV NH 

(uitzending van 16 februari 2023). Landschap Noord-Holland is 
akkoord met terugplaatsing en er zal ook een informatiebord bij 
geplaatst worden. Dhr. Hoep heeft toegezegd te helpen met de 

plaatsing (dat zal gefilmd worden door de lokale media), wanneer                                                   
de plaatsing is is nu nog niet bekend.  
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4. Vaststellen notulen van 15 december 2022 

De notulen en besluitenlijst worden vastgesteld met dank aan de notulist. Ze zullen worden 

gepubliceerd op de website van de dorpsraad. 

 

5. Uitgaande en ingekomen post  
Inkomend:  

- uitnodiging van Dorpswerk Noord-Holland over verkeersveiligheid, hoe kan het beter?, dit 
is op woensdag 22 februari; 

- uitnodiging voor startbijeenkomst Leader programma op donderdag 23 februari (Europees 

subsidieprogramma voor plattelandsontwikkeling speciaal bedoeld voor kleinschalige, 
lokale projecten die van belang zijn voor de regio); 

- uitnodiging voor toelichting toekomstplannen Vakantiepark De Nollen op donderdag               
16 februari, deze avond zal verzet worden omdat dit tegelijk valt met de 

dorpsraadvergadering, i.s.m. de dorpsraad zal een nieuwe datum gepland worden; 
- verzoek om advies/suggesties beheerders bunkermuseum M219 over het mogelijk 

terugplaatsen van oude grenspaal Callantsoog/Den Helder;  

- uitnodiging jubileum Zwanenwater op woensdag 31 mei (1 afgevaardigde per organisatie, 
mogelijk Dhr. Meijer). 

Uitgaand:  

- correspondentie verband houdende met de inkomende post.  

 
6. Terugkoppeling gesprek met verkeerskundige Bert Nieboer  

Dhr. Nieboer heeft voor vanavond afmelding gedaan. Dhr. Hoep heeft van hem wel al enkele 
foto’s en opmerkingen ontvangen van gevaarlijke verkeerssituaties in Callantsoog m.b.t. 
verkeersregels en verkeersborden, o.a. op de Dorpsweg en Abbestederweg. Dit agendapunt 

schuift door naar volgende keer. 
 

7. Afdracht opbrengst 1-1 aan de Museumboerderij Tante 

Jaantje / Stichting Beheer Callinger Erfgoed (SCE) 
Tijdens de happening op Nieuwjaarsdag mocht de 
dorpsraad gebruik maken van o.a. stroom van Tante 
Jaantje. De collectebus die op die dag gevuld kon 

worden heeft 265 euro opgebracht. Namens de 
dorpsraad overhandigt Mevr. Ten Boekel dit bedrag met 
veel plezier aan Dhr. Strampel van Tante Jaantje. Het 

bedrag wordt onder dankzegging ontvangen en                   
Dhr. Strampel hoopt dat een traditie is gestart. Gelukkig 
is het aantal vrijwilligers weer op een acceptabel niveau 

gekomen (107). Aanmeldingen zijn nog altijd welkom. 
Kijk daarvoor op de website van Tante Jaantje.  
 

8. Openbare verlichting 

Onlangs waren er veel meldingen van uitval van de openbare verlichting rondom plan 

Noord/Abbestederweg. Mogelijke oorzaak zou kunnen zijn de aanleg van glasvezel.              

Dhr. Hoep heeft e.e.a. gemeld via Fixi en bemiddeld. Inmiddels is het probleem opgelost. 

8a. Kiefteglop 

      Momenteel staat de booropstelling van British Telecom (ondergrondse boring naar zee)  

      opgesteld op een groot gedeelte van het parkeerterrein Kiefteglop. De firma Stoop heeft het  

      project aangenomen met groeigarantie. De dorpsraad gaat er vanuit dat de firma Stoop i.s.m.  

      de gemeente het terrein hersteld/opnieuw aanlegt zodra de booropstelling weg is. 

8b. Stand van zaken beweegroutes door Dhr. Hoep (zie ook het verslag van 15 december) 
Beweegroutes/Callantsoger Ommetje: het verzoek van de gemeente (lees Sportservice) was 

om eerst een wandelroute van ongeveer 3km te bepalen welke dan door de gemeente (lees 
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Sportservice) beoordeeld/uitgelopen zal worden (ivm o.a. verkeersveiligheid). Omdat er soms 
geen stoep ligt om de tegels aan te brengen wordt gedacht aan een sjabloon om de route aan 
te geven. Als uitgangspunt zal de bestaande fotoroute gebruikt worden, deze is ongeveer 

2,5km lang dus moet er nog 500m worden toegevoegd. In het weekend van 13/14 mei 
(Museumweekend) zal deze route nieuw leven worden ingeblazen (Nederlandse en Duitse 
tekst en eventueel een QR-code zal worden toegevoegd aan de borden). De 
ondernemersvereniging is ‘eigenaar’ van de route. Dhr. Strampel en Dhr. Hoep houden 

hierover contact; 
Noot van de notulist: na de vergadering is een aanvulling ontvangen van Mevr. Mooy m.b.t. 
het Callantsoger Ommetje. Zij heeft gesproken met Mevr. Glasbergen van Sportservice: de 

dorpsraad ziet graag het Callantsoger ommetje (ong. 3km) gerealiseerd voor de individuele 
wandelaar, zonder oefeningen onderweg en over verharde ondergrond (dus niet over het 
strand omdat veel mensen niet goed genoeg ter been zijn om op het strand te lopen). De 

tegels (sjabloon) die hiervoor nodig zijn (via Tegeldruk.nl) worden bedrukt met een pijl en de 
afstand. Het is de wens van de dorpsraad als deze tegels ook kunnen worden voorzien van 
een ribbeltje voor slechtzienden en een afdruk van de Callantsoger leeuw. Daarnaast nog 
een goede tip: de gemeente Schagen bestaat 10 jaar en wil misschien in dat kader aan dit 

Callantsoger Ommetje meewerken, bijvoorbeeld door een watertappunt aan de route te 
zetten. Als de gemeente hier dan een soort officiële opening kan doen, met een lintje en zo, 
staan zij er mooi gekleurd op en willen zij wellicht de kosten dragen, of een deel ervan. 

 

9. Mededelingen vanuit de werkgroepen 
 

Naam 
werkgroep 

Leden 

Financiën 

 
Betty Bracht 

- subsidie/bijdrage voor de inwoners van Callantsoog en Groote Keeten 

(2 euro per inwoner) voor 2023 is ontvangen. Uit dit budget zijn o.a. de 
kosten voor herstel van de boei, de happening op Nieuwjaarsdag, de 
bijdrage voor de sinterklaasintocht 2022 en de verzekering elektrische 

strandrolstoel (komende 5 jaar) bekostigd. De dorpsraad staat open 
voor nieuwe initiatieven; 

- het is weer tijd om de jaarrekening op te maken. Mevr. Ten Boekel en 
Mevr. Dinkla nemen zitting in de kascommissie. 

Kust en 
Veiligheid  

Marcel Meijer  

• aanbesteding zand opspuiten strand Callantsoog: de aannemer gaat 
eerder beginnen met de suppletie, in maart i.p.v. september. De 
betrokken partijen/ strandpaviljoenhouders worden uitgenodigd en nader 
geïnformeerd. 

Jeugdbeleid Marcel Meijer 

• heeft op verzoek van Mevr. Burger de voorzitters van de Hyksos en van 
het jeugdhonk ’t Zand met elkaar in contact gebracht. Omdat dit 
identieke jeugdhonken zijn zijn er ook identieke uitdagingen zoals 
verduurzaming middels zonnepanelen, gebouwbeheer, aantrekkelijk 

worden voor de jeugd/jongeren, gezamenlijk activiteiten organiseren etc. 
De voorzitters pakken het samen op.  

Ouderenbeleid Gerda ten Boekel 

• het gaat goed bij het Zorgcentrum, de activiteiten samen koffie drinken 
en biljarten zijn populair. Ook niet-bewoners weten het Zorgcentrum 
goed te vinden, vooral voor het koffie-uurtje. 

Toerisme  Betty Bracht – Odette Dinkla 

• bezoekers en vakantievierders weten Callantsoog nog steeds te vinden, 
er zijn dus best nog wel wat toeristen her en der; 

• de bezettingsgraad van de appartementen en recreatiewoningen is 
goed, in het weekend is het ook druk; 
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• de restaurants in het dorp zijn allemaal open en worden goed bezocht; 

• de strandpaviljoens stemmen onderling af wie open is; 

• dit alles wellicht doordat in corona-tijd veel mensen in Nederland zijn 
gebleven, de mensen hebben Nederland herontdekt en het mooie weer 
van afgelopen zomer heeft ongetwijfeld ook meegespeeld; 

• een nadeel is de vele woningen in het dorp die alleen in de mooie 
periode’s bewoond worden. De dorpsraad maakt zich hierover zorgen 

ook omdat er veel vraag is naar woonruimte en er dus woonruimte 
onttrokken wordt aan het aanbod. Dit heeft ook gevolgen voor o.a. 
verenigingen en middenstand, tuinen worden niet onderhouden etc.                

Als bewoner moet men ingeschreven zijn in de gemeente. Worden 
woningen commercieel uitgebuit dan kan dat gemeld worden bij de 
gemeente en zal er worden gehandhaafd. 

De gemeente heeft hier zeker aandacht voor.  

Verkeer en 
Vervoer 

Anneke Mooy – wegens afwezigheid van Mevr. Mooy volgt de update van 
Dhr. Hoep 

• is samen met Dhr. Meijer op het gemeentehuis geweest om te spreken 
over de parkeerproblemen zuidkant Callantsoog. De gemeente is 
schetsen aan het maken om later te bespreken met betrokken partijen 

zoals Natuurmonumenten en Landschap Noord-Holland. Men is in 
gesprek en volgende keer volgt een update; 

• de kustbus gaat ook komend seizoen weer rijden, dat is heel goed 
nieuws; 

• het regulier openbaar vervoer verdient aandacht, een vakantiedorp 
zoals Callantsoog zou ook in het weekend per OV bereikbaar moeten 

zijn, in ieder geval in het hoogseizoen. De OV-taxi voor het weekend 
werkt gewoon niet; 

• gezien de toekomstige verhuizing van de huisarts naar een centrale 
locatie (De Stolpen) is de gemeente wel bezig met het OV-vraagstuk; 

• parkeerproblemen Sinckelsant: volgende keer volgt een update. 

PR en 
Communicatie 

Betty Bracht 

• heeft het laatste jaar gepoogd De Omroeper nieuw leven in te blazen 
echter zonder succes, qua kosten en beschikbaarheid kopij is het 
gewoon geen haalbare kaart. De Omroeper wordt door heel veel 

mensen nog steeds gemist; 

• er moet geworven worden voor nieuwe initiatieven/plannen voor het             
2-euro budget en ook voor nieuwe leden voor de dorpsraad. 

Ondernemend 
Callantsoog  

(Dorpsplein) 

Odette Dinkla en Kees Baars Jr. 

• in 2023 zullen er weer activiteiten worden georganiseerd, denk hierbij 
aan: oldtimerdag, luchtkussen, spelletjesdagen, kermis (vrijdag 4 t/m 
woensdag 16 augustus). Verder bezig met organisatie van een 

klassieke concertreeks op 4 zondagochtenden en de zomerbraderie. 

Sociale 
woningbouw 

Ben van der Meer 
De KBG komt maandelijks bij elkaar. De gemeente sluit 1x per 2 maanden 
aan. Uit de maandelijkse vergadering van de KBG de volgende updates: 
 
Dhr. Hoep is vorige week bij de KBG geweest. Er is een organisatie bezig 
met woningbouw, herstructurering etc. Er wordt hard gewerkt aan een plan 
wat t.z.t. zal worden voorgelegd aan de gemeenteraad. Over 1 maand is het 
volgend overleg. De volgende keer volgt dan een update.  
 
• her en der in Callantsoog wordt er verbouwd en gebouwd maar dat is 

vooral particulier; 
• plan Denneweg: de bezwaarprocedure loopt nog; 
• Hof van Callantsoog: ooit is begrepen dat op deze locatie 11 woningen 

zouden komen. Ondertussen is de locatie aangemerkt als ‘Bijzonder 



 
 

Notulen dorpsraadvergadering donderdag 16 februari 2023  5 

Provinciaal Landschap’. Welke gevolgen dit heeft voor de bouw is 
onbekend; 

• ook bij het vakantiepark Roompot (voorheen Quirius) is nog zicht op 
woningbouw maar dat kan pas als zij besluiten uit te breiden met 20 
extra vakantiewoningen. In dat geval is overeen gekomen dat zij ook 20 
woningen voor permanente bewoning moeten bouwen. De huidige 
speelplaats zal dan verplaatst worden. De aanmerking ‘Bijzonder 
Provinciaal Landschap’ staat hier los van. 

 
10. Rondvraag / w.v.t.t.k. 

Mevr. Dinkla: 

- vraagt of er al een vergunning is verleend voor het sportpaviljoen wat op strand moet 
komen? Volgens Mevr. Burger zijn ‘ze’ er wel mee bezig. Het is voor strandgasten niet 
duidelijk waar het activiteitenvak precies is, het ontbreekt dus aan een goede aanduiding. 
Het zou helpen als er een sportlocatie is waar recreanten zich kunnen aan- en afmelden. 

 
11. Sluiting 

De voorzitter dankt alle aanwezigen voor hun inbreng en bijdragen en sluit de vergadering. 

De volgende dorpsraadvergadering is op donderdag 20 april 2023.  
 
Data 2023: 

 

 

               

*augustus is de uitzondering, dan niet op de 3e maar op de 4e donderdag van de maand 

Data 2023, in de even maanden, altijd op de 3e donderdag*, 19.30 uur,                       
Dorpshuis Kolfweid, Callantsoog  

 
16 februari 
 

 
20 april 

 
15 juni 

 
24 augustus* 

 
19 oktober  

 
21 december 


